

## Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2024-03-26, § 15 - 22

### Närvarande:

Eva Senderovitz, Daniel Järlestig, Ann-Marie Kossowski, Maria Adolfsson, Erika Smevold, Anette Berg, Ella Idén, adjungerad Malin Johansson, ridskolechef. Följande deltog halva mötet Julia Hagström, Linnea Dobbing, Nora Åkerström

### Ej närvarande:

Elin Walser, Linnea Granqvist, Lovisa Björklund, Katja Bergman

### § 15 Mötets öppnande

Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.

### § 16 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

### § 17 Val av protokolljusterare

Julia Hagström och Anette Berg valdes att justera dagens protokoll då Julia behövde gå efter halva mötet.

### § 18 Rapporter

#### a. Anläggning

#### Summering

- Snöröjning och sandning
- Köra lite mat på helgerna
- Reparerat lösdriften
- Kontrollerat att alla diken fungerat och hackat fram brunnar (och pumpat lite vatten)
- Reparerat belysningen i gamla ridhuset, en armatur som var dålig
- Plus en hel del småfix

#### Plan för kommande period

- Spola avlopp i gamla delen som det är dåligt flöde i
- Justera en stolpe till grushagarna som blivit sönderkörd vid tävling



Västmanland



- Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa
- Porten till nya foderkammaren verkar ha fått lite stryk så den verkar lite sned och är svår att stänga
- Svetsa porten till gamla ridhuset
- Svetsa gafflarna (igen)
- Montera element i gamla delen
- Börja planera för att bygga en platta utanför nya foderkammaren, har fått hjälp med att dimensionera den.
- Få ihop gräsklippare
- Fortsätta röja efter Vinbäcken
- Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke
- Ta in nya offerter på avfallshantering

### Övrigt

Traktorn kommer behöva lämnas in på service, växellådan och styrservon krånglar.

Använd felanmälningsformuläret, det hjälper med arbetet att planera framtida åtgärder och inget blir bortglömt. Använd det även vid förslag på åtgärder som inte är direkta fel.

Förra perioden		Status nu	
Ej påbörjad	36	Ej påbörjad	39
Pågår	4	Pågår	4
Sen	12	Sen	12
Slutförd	404	Slutförd	405

### b. Ridskola

#### Summering

Tyvär har vi tappat en hel del ridande till period 4 (från v 14) En del små barn som vill prova annat, samt en del på grund av ekonomi. Vi har nu endast 366 elever/vecka. Målsättningen är 400. Vi kommer att marknadsföra grupperna, ha öppet hus och prova på v 19, samt göra om några befintliga grupper till "max 7" vilka betalar mer.

Blomman är såld och Max är avlivad. Inga ersättare till dessa behövs.



Delar av personalgruppen har haft konferens om vår tävlingsverksamhet samt HARK-insatsen. Moa och Hanna kommer att kliva av sina roller som medlemskoordinatorer när vi har rekryterat någon/några ersättare.

Vi har fortfarande problem med fodervagnarna, då de inte fungerar som önskat. Vi har lyssnat med andra anläggningar som har likadana och deras håller mycket bättre. De lägger inte på foder direkt från traktorn, utan från bord/band. Önskemål till anläggningsgruppen att vi också ordnar detta.

Vi har ponnyridning v 19 vid Åsby, och vi har tackat ja till att vara parkeringsvakter vid Motorstadion under SM-veckan i juni.

### Plan för kommande period

- Seminera 2 ston
- Öka antalet ridande/vecka

### c. Ekonomi

#### Summering

Det ackumulerade resultatet för februari ligger på 415tkr vilket är 135tkr bättre än budget, 57tkr högre intäkter och 78tkr lägre kostnader.

Budget ligger inte i Fortnox än.

Modern Ekonomi har valt att säga upp sitt avtal med oss då de går back på fastprisavtalet vi har, avtalet går ut i mitten av maj. Offerter begärs in från Modern Ekonomi, Fyrklövern och Novareko. Vi kan förvänta oss en kostnadshöjning på området.

Från juni ska amortering på föreningens banklån återupptas. Vi behöver ta fram konkreta förslag på hur vi tänker hantera situationen som förväntas drabba oss hårt under 2025.

#### Delresultat:

- Tävlings: -14 339 kr Dressyrtävlingen i februari gav negativt resultat på grund av få anmälningar.
- Ridaktiviteter (exkl. personalkostnader): 4 720kr
- Externa aktiviteter: 22 230 kr
- Sponsring: 80 000kr
- Ungdomssektionen: 150kr



### Plan för kommande period

- Lägga in budgetsiffror i Fortnox.
- Välja leverantör av redovisningstjänster från maj.
- AU-möte med fokus ekonomi.

### Prognosresultat 2024:

Resultat: -1 454 tkr

Likviditetsresultat: -323 tkr

Ridslingsprojektet, numera Ridvägsprojektet (med bidrag från Allmänna Arvsfonden, ATG och RF SISU hanteras separat och ingår inte i prognosen)

### Planerade investeringar/större projekt 2024:

- Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning (mars)
- Ligghall till lösdriften (maj)
- Etablering av Ridväg (tidigare ridslingan), inhämtning av offerter pågår
- Uppfödning (pågår)

### d. Tävling

#### Summering

Tävlingsryttarna har varit på Prison Island

*Dressyr* - Dressyrtävlingen i februari hade tyvärr få starter. Vi gick ca 1200 kr back. (årsavgiften på app equipe kom på den aktuella fakturan)

*Hoppning* – Har under helgen haft två dagar hopptävling. Allt har gått bra med runt 165 starter/dag. Vi hyrde in en sladd för att få ljud i nya ridhuset, det fungerade fint och var uppskattat av ryttarna. Dock fungerar ljudsystemet i gamla ridhuset sådär ljudet går upp och ner och man hör inte när man sitter på läktaren. Vi behöver fundera ut om man kan ställa högtalarna på något annat vis för att högtalarna inte ska störa varandra. De nya rosetterna var uppskattade!!!

Har haft en träff med Malin, tävlingskoordinatorerna, representant från distriktet, överdomare, huvuddomare och banbyggare för att stämma av vad man kan förvänta sig av varandra utifrån främst tävlingsrapporterna. Det har resulterat i att distriktet tog med sig frågan om hur tävlingsrapporterna ska användas.



Västmanland



### Plan för kommande period

*Dressyr* - tävling v14 två dagar (för tillfället få starter)

*Hoppning* - Göra resultatbudgeten för tävlingen v 12. Börja planera v 24 i god tid, bland annat hitta sponsorer.

### e. Harkinsatsen och klubbkläder

#### Summering

- Genomfört Galan - det gick galant!
- Gjort Budget för Galan
- Gjort budget för Medlemsinsatsen
- Gjort verksamhetsberättelse och plan
- Gjort en utvärdering från galan - Exempel, Ta bort "baren"
- Haft första kvarttalsträffen planerades april, maj, juni (Hanna har mejlat ut info om vad som bestämdes)
- Avstämning med ridgrupperna hur det går med rummen - Många är igång!
- Gjort budget för klubbkläderna

### Plan för kommande period

- Vi ska fortsätta hålla kontakt med dom ansvariga för varje "rum"
- Fixa i städsrubben så det finns redskap till alla rum

### f. Ungdomssektionen

Vi har arrangerat en Mello-kväll som gick bra, barnen var nöjda. Vi har även tagit bilder på nya styrelsen som ska sättas upp i entrén i samband med vårt styrelsemöte. Under mötet så fördelade vi ansvarsområden och gjorde en plan för HARKUS-rummet.

### Plan för kommande period

Under påsklovet ska vi arrangera en påskövernattning med äggetning. Vi har även planerat in en teambuildning för styrelsen i april. Vi ska hitta ett datum och tid för att färdigställa HARKUS-rummet.

### g. Hyresgäster

Inget att rapportera.



#### h. Webb och IT

Inget att rapportera.

Förslag från Malin att testa om det går att använda paddor med excel under tävlingar för att ha uppdaterade listor vid framhoppningen, insläppet och domartornet.

#### i. Sponsring

##### Summering

Första månadens resultat från sponsring via ICA Matkassen har kommit in. Vi är den förening som har samlat ihop högsta beloppet denna månad.

Antal personer som blippat: **585**

Summa till föreningen: **2090 kr**

Ponnylaget till division tre har ansökt och fått sponsring till laget, de kommer köpa in västar till ryttarna och ska titta på möjligheten att köpa en flagga som kan användas på tävlingar när man går bana osv.

Har gått igenom tävlingshindren och inventerat vilka sponsorer som behöver nya vepor till hindren.

##### Plan för kommande period.

- Beställa vepor för sponsorer till hinder och flagga
- Söka sponsring hos Westinghouse
- Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil
- Skriver en förteckning över bidrag/sponsring som går att söka årligen för att kunna förbereda ansökningar och skicka in med kort varsel och undvika att missa deadline på grund av tidsbrist.

#### j. Försäljning

##### Summering

Har lite tankar och idéer om hur detta ska läggas upp under året.

#### k. Uthyrning

- Golden retrieverklubben har varit här och haft utställning, de var jättenöjda.

#### l. Interiör

Inget att rapportera.

### § 19 AU informerar

**Cafeterian:** Fik1 har, som tidigare meddelats, sagt upp hyreskontraktet och kommer att avsluta verksamheten 2024-06-30 plus att ha ha öppet under sommardressyren i juli. Nu behöver vi hitta på någon ny som kan driva den, eller om den kan drivas i någon annan form. Malin stämmer av med Michelle och lägger ut frågan på webb och sociala medier om att vi söker ny hyresgäst.

**Ridvägsprojektet:** Projekt ridslinga byter namn till projekt ridvägen. Jakob Senderovitz kommer ta rollen som projektledare. Malin, Jakob och kommunen har varit ute och gått slingan och gjort den sista planen för hur vägen ska gå. Kommunen kommer att börja avverka skogen. Det har skickats ut anbudsfrågor till olika entreprenörer som gör markarbeten.

### § 20 Arbetsmiljö & säkerhet

Traktorn som behöver ses över, det har hanterats i en tidigare punkt.

Lampan på parkeringen mellan nya ridhuset och gamla stallet behöver bytas ut.

Skulle behövas lite fler krokar för jackor för ridande i gamla ridhuset, det kan bli lite trångt med jackor som det är nu.

### § 21 Övrig fråga

- Nästa möte 18 april, kl 18.30
- Hovkraft (14 april, 2 juni, 15 september, 15 oktober, helgen v 46 november) Eva anmäler några av oss dit.
- Organisation och Konstituering, vakanta poster

## § 22 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Maria Adolfsson, Sekreterare

Julia Hagström, Justerare

Justeras:

Justeras:

Eva Senderovitz, Ordförande

Anette Berg, Justerare



**Västmanland**

